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金屬中心發表全方位移動無人搬運載具
歡迎4/26-4/28至2018未來商務展參觀體驗
技術創新帶動服務創新，金屬中心研發的全方位移動無人搬運載具，今年甫剛勇奪德國iF設計獎肯定，隨即於台北的圓山花博爭豔館舉行之「2018未來商務展」進行展出，本次展期從4月26日至4月28日止，希望將科技成果透過現場實體展示與大眾近距離體驗，一次全方位感受科技新應用的美好生活。
金屬中心執行長林秋豐指出，這項由中心開發的無人搬運載具擁有無線智慧、彈性運用、靈活移動三大特點，透過無線智慧協同搬運系統，可即時同步操控數台的自動導向車(AGV)，若干個載具可以進行遠端操控串連結合，執行搬運任務。同時採用360度移動全向輪設計架構，相較於傳統搬運模式，具備靈活運用的優越性能，尤其是於室內狹小空間傳統無人車無法順利運行的區域，全方位移動平台均可輕鬆克服，不僅實現了未來智慧化的搬運模式，更勾勒未來科技的便利生活藍圖，可便利適用於倉儲、生產與製造業等相關產業，適合工業4.0等自動化技術應用，大幅提升中小企業製造業的接受度與市場潛力。
金屬中心在經濟部技術處的支持下執行創新前瞻計畫，此無人搬運載具透過協同搬運模式可彈性化應用搬運平台的運作規劃，使產業靈活運用，未來僅需設計標準化的載台，當需要搬運較大且體積不規則的載體時，僅需增加載台的數量即可完成任務，並獲得國際公認的全球工業設計頂尖獎項德國iF設計獎的肯定，近年來，中心在經濟部等政府單位支持下，整合國內產學研資源，致力於促進科技創新的產業推動模式，驅動未來經濟價值。
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MIRDC Revealed Automated Guided Vehicle at the Future Commerce 2018 held between April 26th to April 28th
Technology innovation can lead to service innovation. The all-direction automated guided vehicle (AGV) developed by MIRDC which won the iF product design award earlier this year, and has been exhibited in Taipei Expo Park where the “Future Commerce 2018” was held from April 26th to April 28th. Through the actual display in close distance, it’s expected to make people feel the wonderful life with new usage of the technology from all directions.

Dr. Chiu-feng Lin, the President of MIRDC, pointed out that this all-direction automated guided vehicle developed by MIRDC that is equipped with its features of wireless intelligence, flexible usage, and mobility. The all-direction automated guided vehicle can simultaneously control multiple AGVs. Multiple vehicles can concatenate with each other by remote control and conduct the transport mission. Also, it adopts the design structure of all-direction wheels, and compares with traditional transport model, possesses outstanding performance with flexibility, particular in a narrow space where traditional unmanned guided vehicles have difficulties to move around. The all-direction moving platform can overcome such obstacles, and it not only realizes the future intelligent transport model but also draws a blueprint of a convenient life with future technologies. It can easily apply to relevant industries such as warehousing, production, and manufacturing, as well as automation application of Industry 4.0, which will dramatically increase the acceptance and market potential of small and medium-sized enterprises.

With the support of DOIT, Ministry of Economic Affairs, MIRDC implements the Advanced/Innovative Research Project. The unmanned guided vehicle with synergized transport model can be flexibly used for the operational planning of transport platform for the industries. In the future, industries only need to design standardized vehicles. When transporting for larger and irregular-shaped objects is required, they only need to increase the number of the vehicles to complete the mission. Such design has won iF product design award, an award that is the top of global industrial design field and has been acknowledged worldwide. In recent years, with the support of governmental agencies such as Ministry of Economic Affairs, MIRDC has integrated the resources of industrial, academic and research sectors and is dedicated to promoting technological and innovating industrial models to bring about the economic values in the future.


